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D N E 7 H I  R E D

za sjednicu Skupštine opštine Banja Luka od 15«1«1964 god«

a .___„ Analiza o kretanju povreda na radu kros period
od 1*1# do 3o.9.1963 godine u radnim organizacijama na područ
ju opštine, sa osvrtom na planirana sredstva za unapredjenje 
higijensko tehničke zaštite u godišnjim planovima privrednih organizacija9

Donošenje orijentacionog plana o radu Skupštine 
opštine Banja Luka za 1964 godinu.

£3y Predlog Odluke 0 izmjeni odluke 0 utvrdjivanju 
organa uprave Skupštine opštine Banja Luka.(Izvj.Ciganović Milan)

(j£ ) Predlog Odluke o dopuni odluke o sistematizaciji 
radnih mjesta u organima uprave Skupštine opštine Banja Luka 
(Izvjestilac Ciganović Milan)

Predlog Odluke o ustanovljenju posebnog dodatka 
za profesore~'matematikef fizike i hernije u skofcama II stupnja. 
(Izvjestilac Vojnović Ratko).

A 6yPredlog Rješenja 0 cijenama sviježeg pasterizo- 
vanog mlijera. ( Izvjestilac Medić Rade).

Predlog Rješenja o odobrenju odluke radog kolekti
va Zanatske radnje "Optika19 iz Banja Luke 0 pripajanju optičkoj 
industriji "Getaldus" Zagreb. (Izvjestilac Medić Rade).

Predlog Rješenja o davanju suglasnosti na plan 
gazdovanja sumama društvenog sektora Šumskom gazdinstvu niUanja- 
can Mrkonjić Grad za 1964 godinu. (Izvjestilac Zečević Fuad)•

(51 Predlog Rješenja o davanju suglasnosti na Pravil
nik o sistematizaciji radnih mjesta i platama službenika Stam
bene zajednice "Centar” Banja Luka. ( Izvjestilac Ciganović Mi
lan) •

Uloji Predlog Rješenja o davanju suglasnosti na Pravil-* 
nik o platama Veterinarske stanice Banja Luka. L Izvjestilac , 
Ciganović Milan)« J p * *  *

q L1 > Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Pravil
nik o sistematizaciji radnih mjesta Službenika Tržne
Upravd Sanja Luka ( Izvjestilac Ciganović Milan). l& S

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na odluku 
o položajnim platama službenika Rarodne biblioteke "Petar Kočić" 
u Banja LucjUV( ^izvjestilac Vojnović Ratko)

(JLj^RJedlog Rješenja 0 postavljenju direktora predu- 
zeća "ElektrŽP-Banja Luka" u Banja Luci. ( Izvjestilac Glamočak 
Duško). ^ r \ Predlog Rješenja 0 davanju garancija:

- Zdravstvenoj stanici Bronzani Majdan na 
iznos od 492oo.ooo.-
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*• Fabrici "Univerzal” na iznos od 4,068.ooo.-
- Zemljoradničkoj zadruzi Banja Luka na iznos od lf433#5oo.-
- Preduzedu "Elmont" na iznos od 3,551»7oo.-
- Bolnici za kožne i mikotidne bolesti na iznos 

od 1,300.000 dinara.

/rSi

- Tvornici "Jelšingrad" na iznos od 15»570*ooo.-
- Preduzedu Naprijed" us iznos od 3,145*5oo.-w (Izvjestilac Milašinovid Biljana).

15. Donošenje rješenja iz imovinsko-pravne oblasti:
I# 0 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradje- 

vinskog zemljišta radi izgradnje porodičnih stambenih zgrada ra
nijim vlasnicima bez naknade:

- Vajraca Mehi u ulici Gornji Sokak, \
- Ceranid Milanu i Čeranid Vladi na Cajrama,-*^ *
- Lakid Ljubi i Pejić^LjubJ^u ulici M.Radmana,
.•)0 izuzimanju iz posjeda nacionalizovanog neiz

gradjenog gractj-evinskog zemljišta od ranijih vlasnika:
- Lazarevid Kade i Dazarevid Predraga u Grmeekoj ulici,
- Čeranid AjŠe, Hijaza, Ilijaza, Fatime, Sanije, 

Ifete i Zumrete u ulici Brade Odića, y
- Blentid Mustafe u ulici N.Pozderca,
- MasloŠa Nemanje,, Dositeja, Nade i Jelene u ulici 
Vese Masleše^—r^

- Smajlagid Hamdije i Bande vid Dragice u ulici 
Karla Rojca.

III./6 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradje~ 
vinskog zemljišta uz naknadu radi izgradnje porodičnih zgrada:

- Čerimagid Zijadu u ulici Br.Odi'da,
- Guzijan Milanu u ulici Tranzitni putj@^> 

^^-Ploiihosa jilvicij i Vinku u ulici Grmeekoj*-*?5̂
- Stupar ObraSui Ćrnobrnja Valjkuji ulici Karla 
Bojca*^"- Patkovski Karlu u ulici Mažuranida za pristupni

l jrnij
■^Stambenoj zadruzi u ulici N.Posderca za stambenu 

izgradnju,
- Fondu za stambenu izgradnju opštine Banja Luka 

u ulici Vileonovoj i ulici Vese Masleše za 
jgiambenu izgradnju.^

rj[) 0 odbijanju zahtjeva za dodjelu zemljišta jer nema urbanističke saglasnosti:
Račid Rade,«s 
Kaurin Ilije,-*- 
Zoric Ante, — «*
Djumid Jovankeg^i 
Kerid Mustafe,®8*
Indjid Ilije,
Vukovid Drage
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©̂  0 primanju u posjed i korištenje nacionalizovanog 
neizgradjenog gradjevinskog zemljišta od strane ranijeg vlasnika Osma nag i <5 Jus uf a* ( Izvjestilac Mraz Ivica)*/

NAKNADNI DNEVNI RED

(l6J Preporuka o mogućnosti skraćenja radnog vremena 
u FabriciJceluloze i viskoze u izgradnji Banja Luka# ( Izvje
stilac Zecević Fuad),

/175/Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti direktora 
Fonda za stambenu izgradnju u Banja Luci# ( Izvjestilac Glamocak 
Duško). v18. Predlog Rješenja o obrazovanju Komisije za ocijenji- 
vanje službenika Skupštine opštine Banja Luka* ( Izvjestilac 
Glamocak Duško)«

19.



3a S sjednice Skupštine opštine Banja Luka održane 15»januara
1964 godine

Z A P I S N I K

l



- Z A P I S N I K
sa $  sjedniae Skupštine opština Banja Luka održane 1 5#js-nuara 1964 godine

u Domu kulture

Popovid«

Sjednica počinje u 9*časova.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opština Milorad 

Zapisnik vodi službenik Skupštine opštine Čadjenović Zorka*,
Predsjedavaju konstatuje da sjednici prisustvuje 76 odbornika, 

dok je odsutno 22 odbornika#
Za današnju sjednicu izostanke su pravdali odbornici* Babić 

Živke, Džankić Fikret, Djubo Ahmet^ Hadžimujagić Ismet, Jajčevid Ivica, 
Ibrišagić Eabiba, M^hurdarević Avdo* Banović Simo, Kraške Vera, Varunek.Vjen- 
vislavs Ličina Radmila, Budumir Zvonimira, Cupac Vojo, Černi Vladimir, Bu.ca 
Hamdija#

Nisu pravdali odsutnost odbornici* Blagojavid BragomirrKaper 
Iflomir, N0vaković Krsto, Vojnović Ratko* Kpljevid Dragutin, Kremenovid lfcško, . 
Maglaj1Ić I^ro, Pucar Milan*

B#što sjednici prisustvuje nadpolovlčna većina odbornika pred
sjednik konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zaključci, pa predlaže 
slijedeći* '

D N E  V I I  R E D

1* Analiza t kretanju povreda na radu kroz period od 1*1« do 
3o*9*1963 godine u radnim organizacijama na podruogn opštine^ sa osvrtom na. 
planirana sredstva za unapredjenje higijensko tehničke zaštite u godišnjim 
planovima privrednih organizacija«

2# Donošenje orijentacionog plana b radu Skupštine opštine Banja 
Luka za 1964 godim#

3« Predlog 0 luke o izmjeni odluke o utvrdjivanju organa uprave 
Skupštine opštine Banja Luka«

. 4* Erddlog Odluke o dopuni Odluke o sistematizaciji radnih
mjesta u organima uprave Skupštine opštine Banja Luka«

5* Predlog Odluke o ustanovljenju posebnog dodatka za profesor 
re matematike, fizike 1 hernija u školama H  stupnja#

6* predlog Rješenja o hijenama sviježeg pasterizovanog mlijeka«
7# Predlog Rješenja o odobrenju odluke.radnog kolektiva Zanata 

ske radnje "Optika* iz Banja kka o pripajam ju (industriji "Getaldus” Zagreb*
8* Predlog Rješenja o davanju daglasnosti na plan gazdovanja 

šumama društvenog sektora Šumskom gazdinstvu "Manjaca" Mrkonjoć Grad*
.9* Predlog Rješenja 0 davanju saglasnosti na Pravilnik 0 Siste

matizaciji radnih mjesta i platama službenika Stambene zajednice HCentarw 
Banja Luka*

lo* Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Pravilnik o plata- 
ma Veterinarske stanice Banja Luka«

11* Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Pravilnik o siste* 
matizaciji radnih mjesta službenika 5?ržne uprave Banja Luka*

12* Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na odluku 0 položajnim 
platama službenika Narodne biblioteke "Pgtar Košić" u Banjoj luci«
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A ■ ....a ■£' • 13* Predlog Bje sanja o 
Banja Buka* u Banja Iĵ oi* A'/-. r- a . , ,.
...: • ,.A a..’. . 14* Pređlog Rješenja o davanju garanoija* , y .

 ̂ ■ ® ‘ Zdpavatvenoj stanici;Bponzani; ISa j đ an -na iznos od 4, 2 qo * ooo **
-A. ;" . Pabrici nUn_iveržain na. iznos od 4*068,ooo.-* V

v -a« PieduzebU "Bimont11 aa iznos od l*55i*7oa*~ . : . ^
; r • L J - ; • ^ Bbinioi za kožne. l;inikoticne. bolesti na iznos od IjŠoo.obc**

A «š iznos od 15* 5/70,000*«* :\ : :: ' Af
A/':" Ereduzedu "^prijed® na Iznos odA3*145,*5bp**-■•_'•/'''/A1' a:*
15* Donošenje rješenja iz: jjaioTinško^ravne oM-atir -  ̂ .

^ ‘ . :■ I# 0 Adodjel i nacibnalizovanog neizgrađj onog građj ©vinskoga ;;
: zemljišta. radi iz^radnj^-poroi^onih" stambeni#zgrada ranijiia vlasžibima/bez
naknade, ’ -•■■' - - •; • :; a ,. . ■ a - ' a :!A:av -

’• e Vajraca Mphi u ulici Gornji Sokak* ;aaa'-Va AA
- 4 Će3?anid-Milanu i*ć#eanid ;Vladi na Oajre^t  ̂ v > >
¥» I$akid Ljubi i P^jlc 1jubi u ulici Milana...Badrttana■- A a *;'j
IX* 6- iz uz imanju iz posj eda naoionaližoVanog^neižgrađjendg;/ A 

-odranijih..viašnijtaiA a -a A • A„;: ̂  ’ . ; •/' -- \
\ ' ' • - ./' « Eaearevib nade. iIiazarpvić ;Prođraga;;u Gi^eokpj'ulici* .:v;

.■ v;- «?. Čoraniđ Ajž«* '#1 jaza^: ;̂ i j i i a a *Senj je*’■ Iiete i £•••.. ;: • 
Ž u m r e t e : i i ' u i i ć i A ^ u d e F . A - - -  ' v .'
3l.axitiđ l̂ sijafo-; :$; ’ulic'î .i ̂Ebarodba* v:

•' ': je Hftasl e sa\ETemanj bf io sita ja*, .Ifcad« .-i jelena u" ulici' Ve sa -Masleše
- --• jts ■ e, Siiajlagid. Eamdije .i :Banqevig, Dragica u ulici Karla Rojoa*

, v ; : J3X* 6 dodj ali' nacipnbli&ovanog ;npižg??ad j| e n ^  ̂ a d je vinskog , 
zemljišta uz .naknadu radi.-ižgra^njar'pprbdiŠn^^ž^z^adiM-• i>"•

v ,5eriftagid;Zijadû û iaici'-B3Pftda;• GAldaj* * . > ' '  ■
■ ’:■»■■ Guzijan pilanu ■ u ulici Tranzitni ■ put",, L̂ "■■.-. '■"■', , \- 
:•'•>* :Pietikpsa 'ivio'i.i .^in^'\u-tiiib'i;t^i^|k^ ''.U ;,

' ’ v 1 ̂  Stupar Obradu iVOrnobraja Valjku u ulici Karla Hpjoa, :; i' '
'}.V ^Pertkoys^; u ulici Llažuranida a^.-^rišup^V.pU .

jStamberibj;'zbî siv-U ulici Kurije Ppžilerća'za.
- ' •••/v 'V - :gradiijuf'.... l' '• v - ;••

' .; •; T ? •' :*t-Pondu za sta^e^.:i^r^idiiju opstifie.uBanja ̂ k a  -iifruiići ■ •
' ;'y Vene MasleŠe j folsonbvoj zâ  stambenû  ̂iag-r̂ dnj«^ • •

» 0 o.dbijanjrt-zahtjera za dodjelp zemljišta jer nema uftbae - 
nistiške soglaanoBti*:, - r-|: ; l V- ■•% "1".

i

J-. 1

.rade* .-. . •• V?';■,
•:.e Kaurin Ili je* "  ̂ ;
>• Zo^i^ J& ii& i ■ V-V

> ^'bjuadć; Jovanka*:;. *: , r"- >£' -
^ICerid 'i^stafe* v'.-AA: A; a ; '■ :A . ‘ - *■'-}'x . '■.

-::̂ ;inijS-.il'ije*'.A;; "^A'A:̂';’'^ '...a  •%.
Aft? X^kpTid Drage* V a ^:: ' .;:u V  ■:.•>•;• ’ A ,
V* 0 primanju u posjed iAkoristenje nacionalizpvanog neizgrad 
; -djahpg;^adj;eyinškog zemijišta od 'a^^9\.ra^«S::v’a,asnika' *;

16* PrepozukapniogudnoB ti šk ra  donja radnog treme na u Fabrici^ 
ce lu loze ' i  v i s k o z a i ž ^ a d ^ i ;̂ Banja ■ \  ;' Ai'V A':a : ; t;
; A . 1 : i?*  ,Pr®dlpg :Rjeatenja A ra z r je š e n ju  dužnosti d irek to ra-P ohda za- .

^s.taM)enu izg radn ju  u Sanja I iu p i,6 :: A - • - > : ■ " - :: ^ . . - ;.-
•• ’ • >' ■ 1Q* Pređiog Rješenja o obrazovanju Komisije za ocijenjivanje -sljiž%

/
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benika Skuppstine opštino Banja Luka*

Ha zapisnik sa prošlo sjednioe dao je primjedbu odbornik Rodić 
Dušan̂ . jer nije konstatovano da je na prošloj sjednici zaključeno da se u dnev
noj štampi štampa prednacrt Društvenog plana i budžeta, a to nije ni učinjeno*

Predsjednik Milorađ Popović ebjašnjava da je zaključeno da se 
Prednacrt štampa* ali nakon Što prodje kroz zborove birača i usvoje se njihovi 
predloži*

Odbornik Rodić Duško mišljenja.je da je mnogo celishodnije štanfe 
pati Prednacrt i objaviti ga prije&s iznošenja na zborove birača da bi mogli 
birači biti sa njim upoznati kako bi na zborovima mogli zauzeti svoje stavove* 
a možda bi bilo potrebno i izroditi neku vrstu brošure koja bi se potijaliia 
svim domaćinstvima prije održavanja zborova*

Sekretar SO Stupar Rajko objašnjava da je vrlo malo vremena proh
te klo o'đ posiodrije sjednice Skupštine opštino da prvih zborova birača* tako da . 
se za tri dana nije moglo pristupiti umnožavanju i objavljivanju Društvenog 
plana*

Odbornik Ginovski Tomislav potencira prjdlog odbornika Rodid Duše 
ka i smatra da se trebalo nadi načina da birači -budu upoznati na vrijeme o Pred
nacrtu plana i budžeta*

Predsjednik SO Popovid Milorađ iznosi da de se Društveni plan i 
budžet objaviti-u «Glasniku1' Skupštine opštine i u listu "Glas"* ali nakon usvn«-. 
jenja* jer da bi bilo nelogično štampati tri verzije plana tj^prednacrt* Pred* 
nacrt sa predlozima birača* nacrt sa usvojenim pređiozima birača i napokon 
usvojeni plan* što bi stvorilo konfuznost kod birača* a da lokalna štampa redov* 
no prati sve radnje oko donošenja Društvenog plana i redovno ih je do sada 
objavljivala*

Odbornik Kecman Milan iznosi da se na zborovima birača prigovara 
zašto se prednacrt neda na javnost makar u skraćenom obliku* a da se kasnije 
nakon usvajanja iznese u cijelosti jer to birači zahtjevaju*

Odbornik Grozdanić Milivoje mišljenja je da je za ovu godinu 
kasno za objavljivanje* li da se u buduće na vrijeme izvrši objavljivanje pred
nacrta u skraćenom izvodu*

P^edlog Grozdanić Milivoja je jednoglasno usvojen.
Zapisnik sa prošle sjednice usvojen je bez drugih primjedbi«
Po 1 tačoi-dnevnok reda diskutovali sui
Odbornik Medid Rade iznosi da je sjednici Savjeta za §šiiLvgovcireno 

mnogo • svim problemima u vezi sa povredama na radu, a naročito u pogledu higi® 
jonsko—tehničke zaštite u Tyornici tekstila« Iznosi da ova Tvornica nije zvani* 
čno puštena u proizvodnju jer za puštanje nisu doli odobrenje inepekciske službe 
jer ±stq nema potrebne uredjaje za ventilaciju* Iznosi da je pregled ove SVorni* 
ce izvršila i Rgpublička inspekcija ali da i oni niBu zauzeli neki odredjon stav« 
Postavlja pitanje dokle de b© zaobilaziti zakoni i dokle de se idi sa kompromis® 
nim rješavanjima. Savjet za privredu zaključio je na prošloj sjednici da se 
ova Tvornica osposobi u pogledu higijensko-tehnicke zaštite do l*juna o*g* ili 
da se zatvori jer da je mnogo bolje da radnici budu bez hljeba nego da obole* 
Postavlja pitanje zašto inspekcija ne izvršava zakone jer da je ona morala do- 
neti rješenje o zabrani nada, a- stvar je ove Skupštine da dnlje rješava o problem 
mirna koji de iskusnuti poslije zatvaranja« Mišljenja je da bi sa sredstvima ma*
B4rmP?!^§Segž1&8fias1i°ilIC6ii)8b8Sg'iailiessegit?a.!1ž416fiWamea§1flr&a|s?sfa sa uS±ni
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Odbornik Kocman Milon mišljenja je da bi u pogledu preporuka 
koje se upućuju organima upravljanja u svrhu smanjenja povreda na poslutrebalo 
predvidjeti i preporučiti da organi upravljanja posveta više pažnje na organi« 
zovanju djelatnosti radničko-sportskih igara i održavanju fizičke kondicije 
kod radnika jer je to jedan od elemenata kojima bi se smanjile povrede na radu«

Odbornik Mjlašinović Biljana mišljenja je da bi kod završnih ra
čuna trebalo više pažnje posvetiti angožovanju sredstava za higijensko-tehničku 
zaštitu#

Odbornik Laks Dragiša iznosi da mnoge manje privredne organizac lje 
nemaju pravilnika o higijensko®tehničkoj a*etit±f a u nekim privrednim organiza
cijama gde je sistem nagradjivanja dobro riješen* kao što je slušaj u produžeću 
"Voćar"* sami radnici ne koriste raspoloživa sredstva da bi đoSli do većih UBMde 
i ostvarili veću dobit

Odbornik lo^ić Božidar mišljenja je da nije pravilno vršena kont
rola bolovanja jer neki radnici dok su na bolovanju rade svoje privatne poslove.

KpsanoVić Josip f* inspektor za rad iznosi da je po postojećim pro
pisima Inspekcija Skupštine sreza nadležna za puštanje pogona u rad i ona to ni
je učinila* a nekoliko puta izvršen je obilazak Tvornice pamučnih tkanina i tra
ženo od Odjelenja za privredu koje je nadležni organ, da da suglasnost da se 
Tvornica zatvori* Objašnjava da Inspekcija nije taj organ koji može zatvoriti 
privrednu organizaciju nego samo dati predlog da se zatvori# Iznosi da je svima 
poznato kako je došlo do otvoranja Tvornice tekstila* da su mimoilaženi zakonski 
propisi jer je bio vilj na neki način zaposliti veliki broj nezaposlenih koji su 
čekali m  rad i smatra da treba još jednom pokušati da se izvrši sanacija u ovom 
pređuzeću a da bi bor za prvo vrijeme trebala obezbediti neka manja sredstva bor 
za privremeno rješavanje ovog problema# Objašnjava da je Republička inspekcija 
obišla ovo preduzeće i našla niz nepravilnosti u pogledu HTZ ali da se nije hti« 
jelo upuštati u taj problem jer ja smatrala da je to lokalna stvar ove komune. 
Objašnjava da će inspekcija podnijeti godišnji izvještaj o svom radu i o proble
mima«

Predsjednik 30 Popović Mjlorad smatra da se ova analiza može usvo
jiti* ali da se u početku sjednice tsebalo držati zaključka da se daju samo kon
kretne ocijene i predloži* Mišljenja je da bi ovu analizu trebalo uputiti svim 
. privrednim organizacijama a da je tačno da naše inspekcije moraju raditi po za
konu* ali se često puta u dilemu izmedju zakona i političkih problema koji bi se 
javili u koliko bi se zakon stiktno primjenjivao# Iznosi da su ur djeji za venti
laciju već gotovi samo se traži način za obezbedjenje sredstva o čemu će se na idu
ćoj sjednici podnijeti izvještaj* Predlaže da se usvoji analiza sa datim p e dlozimc

ftakon diskusije Analiza o kretanju povreda na radu kroz period 
od 1,1.do 3o.9*1963 godine u radnim organizacijama na području opštine* sa osvrtom 
na planirana, sredstva za unapredjenje higijenskogehničke zaštite u godišnjim pla
novima privrednih organizacija* jednoglasno je usvojena sa datim primjedbama.

Po 2 tačoi dnevnog reda diskutovali su:
Odbornik Zečević Fuađ predlaže da se planom obuhvate i integraciona 

kretanja naročito u pogledu neprivrednih djelatnosti jer da to ne smije biti kam«, 
panjski posao« Ogim-toga' predlaže da se unese i perspektivni plan i plan za 1965 
godinu#

Odbornik Lovrić Božidar smatra da je u plan trebalo unijeti i odluke 
u o zavodjenju mjesnog samodoprinosa*

-Odbornik Otelio Esađ predlaže da se unese, I donošenje Statuta mjes
nih zajednica*

* Odbornik Ćurčija Ranko smatra da bi češće puta trebalo izlaziti sa
analizama o kretan&u privrede jer od nje zavisi i izvršenje svih ostalih zadataka# 
predlaže da se u plan unese i jedna opšta analiza o stambenoj problematici, i lo
kalnom saobraćaju*



Oaborhik Medić Bade predlaže dn se u plan unese problematika vezana 
sa lokalnim saobraćajem*

Odbornik Djonović Svijetlom predlaže da se zborovi birača češće oba
vještavaju o. utvrošku sredstava*

Odbornik Krutjak J0s±p smatra da bi bar dva puta godišnje trebalo pred
vidjeti odgovore na odbornička pitanja*

Predsjednik SO Milorad Pcpvoić smatra da u plan rada ne treba unositi 
odbornička pitanja^ nego da po istima treba dati odgovore kad god to odbornik 
zahtjeva^ a da je odbornik Rodič Dušan postavio dva,pitanja na koja će mu se 
dati odgovor na idućoj sjednici*

Odbornik Mešinović Tasim je mišljenja da bi donošenje društvenog plana 
i budžeta trebalo predvidjeti za januar mjesec*

Predsjednik SO Milorad Popović odgovara da će društveni plan i budžet 
biti svakako donesen konoem januara*

Nakon diskusije predsjednik SO Milorad Popović predlaže da se usvoji 
plan sa dopunama predloženim od strane ođbornikaj a od odbornikaj savjeta i 
komisija zavisi izvršenje plana.

Opijentacioni plan o radu Skupštine opštine Banja luka za 1964 godinu 
jednoglasno je usvojen sa datira primjedbama.

Po 3 tašci dnevnog reda u ime Savjeta za budžet i opštu upravu izvještaj 
je podnio odbornik Ciganović Milon*

Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o izmjeni odluke o utvrdjivanji 
organa uprave Skupštine opštine %nja luka jednoglasno usvojen*

Po 4 tašci dnevnog reda izvještaj podnosi isti izvjestilac«
Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o dopuni odluke o sistematiza

ciji radnih mjesta u organima uprave Skupštine opštine Banja luka jednoglasno 
usvojen*

Po 5 taški dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 0 luke o ustanova 
ljenju posebnog doda ka za profesore matematike, fizike i hernije u školama IX 
stupnja*

Po 6 tačoi dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik Mediš Rade*
Ogbornlk Mašinović ®asim postavlja pitanje da li ovim rtoskupljenjsm 

mlijeka otpadaju i svi regresi koji su do sada davati Mljekari*
Predsjednik SO Milorad Popović Odgovara da će se svi regresi koji su 

do sada davati i u buduće davati*
Odbornik Zgčević 3?uad objašnjava zbog čega je došlo do poskupljenja 

mlijeka*
Odbornik G^ozdahić Milivoje smatia da ovim poskupljenjem nije trebala 

da dobije trgovina po 1 dinar nego da se taj izftos trebao iskoristiti u druge 
svrhe*

Načelnik Odjelenpa za privredu Muftić Padil objašnjava darazlika od 
3 dinara koliko je do sada dobijala trgovačka mrežo, nije bila dovoljna* da pod** 
miri sve troškove koje trgovina ima oko prodaje mlijeka* jer je prodaja mlijeka 
skopčana sa prekovremenim radom i razbijanjem flaša te je trgovačka mreža ne
rado pristala da na sebe primi rasprodaju mlijeka*.

Odbornik Ibrahimpašić Adem postavlja pitanja da li nakon poskupljenja 
postoji garancija od strane mljekare 0 redovnom snabdjevanju i smatra da trgo
vina nema neke naročite poslovali gubitke oko prodaje mlijeka*
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Odbornik laks Dragiša smatra da se neopravdan« vrše napadi na trgo- 
vinu zbog vrlo malog broja nepoštenih trgovaca* a da je njihov posao vrlo 

težak i da i ovo poskupljenje za prodaju mlijeka od 1 dinara po 1 litru ide sa
mo na lične prihode 5o% dok 5o# ide u prihode zajednice«Nadalje objašnjava da 
je u poslednje vrijeme bila velika gužva oko prodaje mlijeka i dovodilo do raz
bijanja izloga i flaša i sve je to morala da nadomiri trgovačka mreža iz Bvojih 
sredstava*

Odbornik K^šinović ^asim predlaže da se na jednoj od idućih sjednica 
anUiziraju troškovi života u našoj k&muni#

Komercijalni direktor Mljekare B^ndalo Predrag objašnjava da od ovog 
poskupljenja mlijeka Mljekara neće imati nikakve koristi jer da je došlo do po
skupljenja Sirovina i da proizvodjači neće da daju mlijeka po dosadašnjim cije
nama jer da dobijaju bolje ponude pa ili ih treba prihvatiti zahtjeva proizvod- 
đjnčn i platiti im višu cijenu ili ostati bez mlijeka# Nadalje iznosi da su 
vremenske neprilike omele pravilno snabđjevanje gradjana mlijekom a osim toga 
Mljekara ima ugovor sa armijom o isporuci odredjene količine mlijeka u toku 
godine ali se često puta desi da armija ne izuzme tj» ne zahtjeva mlijeko za ne- 
kolio dana pa odjedanput uzme po nekoliko hiljada litara* što dovodi do toga 
da toga dana ostali potrošači ne mogu da imaju dovoljne količne*

Odbornik Keser Ljubomir postavlja pitanje da li kod prodaje mlijeka 
u trgovini postoji odredjeni omjer izmedju ličnih i materijalnih rashoda*

Predsjednik SO Milorađ Popović odgovara da kod prodaje mlijeka ne 
važe odredjene trgovinske norme jer da se prodaja mlijeka dotira iz opštinskog 
budžeta#

Odbornik L-aks Dragiša objašnjava da Mljekara pd proizvod jaca nabav
lja ufeijek dreci jene količine mlijeka ali da uslijed sklapanja uska kan ja armi
je u kupovinu mlijeka dolazi do pomanjkanja#

Odbornik Ginovski Tomislav; iznosi da armija od Mljekare kupuje 
uvijek iste količine a da je Mljekara ta koja treba da planira proizvodnju i 
potrošnju«

Odbornik Keoman Hilan smatra da je Mijekara kao privredna organiza
cija dužna da vodi računa o pravilnom snavdjevonju mlijekom i da preduzima 

sve mjere da se ne bi ponavljale anomalije kakve su se dešavale poslednjih 
dona«

KuveljaV0jin sekretar Stambene zajednice "Rosulje" smatra da su se 
birači trebalo prethodno obavjestiti o poskupljenju#

Predsjednik SO Milorad PoPbvić predlaže da se prihvati predlog o 
povišenju cijenu u0.i|:oku ali da še sa poskupljenjem ide od 1 februara 1964 
godine*

Predlog je jednoglasno usvojen a time i predlog Rješenja o cijena
ma svije žeg past erbzovanog mlijeka*

Eo 7 tačoi dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik. Mgdić Rado#
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o odobrenju Odluke radnog 

kole tiva Zanatske radnje "Optika" iz ’̂anja I^ke o pripajanju Opštifikoj industri
ji •’Getaldus" Zagreb jednoglasno usvojen#

Po 8 tačoi dnevnog roda izvještaj podnosi odbornik Zečević Puad*
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja 0 davanju suglasnosti 

na plan gozđovanja šumama društvenog sektora Šumskom gazđinstvu"Manj ača"
Mrkonjić Grad za 1964 godinu jednoglasno usvojen#

Po 9 tačoi dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik Cigonović Milan*
Odbornik Llašinović Tasim postavlja pitanje ko plaća komunalne straža* 

re*
P
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Predsjednik SO Milorad Popović odgovara da se u Stambenoj zajednici 
„Centar" otvara radno mjesto komunalnog stražom i da ga placa Stambena tajed- 
nica, sve dotle dok se ne formira komunalna straža kao posebni organ*

Odbornik Karabegovič Vida iznosi da se nije planiralo isplata komunal
nom stražaru njegove plate kada se odredjivala dotacija Stambenoj zajednici 
te da bi,ovu isplatu trebalo vršiti iz nekih drugih sredstava* Postavlja pita
nje kako se početniku kanoelariskom službeniku sa nižom stručnom ppremom mo© 
že predvidjeti donja granica od 2o,ooo dinaro. kad takve plate nemaju ni počet
nici sa srednjom stručnom spremom koji rade u srazu i opčtini, pa predlaže da 
gornja granica ostane a da se donja predvidi od 2o*ooo#

Odbornik Mešinovi Pasim mišljenja j9 da bi trebalo imati povjere
nje u Savjet Stambene zajednice koji je n tome rješavao«

Odbornik Basarič Branko smatra da je plata kanoelariskom službeniku i 
suviše velika tj* plata komunalnom stražaru, jer toliku platu u Fabrici "Rudi 
-CagavecH ima kvalifikovani radnik koji radi na strugu*

Er«dsjednik SO Milorad Popović predlaže da se za administrativnog 
službenika predvidi prethodna trogodišnja praksa*

Odbornik Djonović Svijetlana postavlja pitanje da li koji sekretar 
Stambene zajednice ima višu stručnu spremu kad mu se predvidja plata od 4o*ooo 
do 50.000 dinara, jer da u prosvetnoj službi prosvetni radnici sa srednjom 
stručnom spremom i 6 godina prakse imaju 28,ooo pintu*

Nakon- diskusije večinp.m glasova usvojen je predlog Rješenja o davanju 
saglasnosti na Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta i platama službenika 
Stambene zajednice "Centar" Banja Luka, s tim da se kod administrativnog služ>* 
benika previdi raspon od 22^3oooo dinara* Od glasanja se uzdržalo 6 odbornika,

P0 lo taoci'dnevnog reda objašnjenje je dao odbornik Ciganovič Milan,
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Pravilnik o platama Veterinarske stanice Banja L^ka jednoglasno usvojen*
Po 11 tačci dnevnog reda izvještaj je podnio isti izvjestilac,
Diskusije nije. bilo pa je predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Pjavilnik o sistematizaciji radnih mjesta službenika Tržne uprave Banja Ln% 
ka jednoglasno usvojen*

Po 12 tačci dnevnog reda izvještaj podnosi Vukojevič Slavko načelnik 
Odjel enja za prosvjetu i kulturu^ koji na pitanje odbornika Me šino vid .Šasima 
kako je došlo do toga da se Čeka 1 godinu dona da bi se obuhvatilo zakonsko po*, 
večanje od 6#todgovara da je isplata vršena, ali da se akt do danas nije donio

P0 13 tačci dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik Olamočak Duško*
Diskusije nije-bilo pa je predlog Rješenja o postavljenju direktora 

preduzeča "ELektro^Banja Luka" u ^anja Luci jednoglasno usvojen.
Po. 14 tačci dnevnog reda izvejštaj podnosi odbornik Milašinoviđ Bilja-

na*
Diskusije nije bilo pa je jednoglasno usvojen predlog Rješenja 6 

davanju garancija:
© Zdravstvenoj stanici BrOnzani M-^dan na iznos od ft,2oo*ooo dinara,
© Fabrici "Univerzal" na iznos od 4,068, ooo**.
© Z0mljoradhičkoj zadruzi Banja Luka na iznos od l,433*J3ooo.- 

Pr®đuzeću "IZLmont" na iznos od 3,551*7o#*«*
Bolnici za kožne i mikotiena bolesti na iznos od l,3oo.ooo*-

© Tvornici nJalsingrad" na iznos od 15,57o«ooo*©
© Preduzedu "Naprijed? na iznos od 3,145*5oo«t*
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Po 15 tačoi dnevnog rada izvještaj podnosi Mraz Ivica službenik Odjele
nja za finansije Skupštine opštine.

Predsjednik SO PoPović Milorad postavlja pitanje zašto se pod taškom 
II u. prvobitnom dnevnom redu koji je dostavljen odbornicima nisu obuhvatili 
Čelik Stevo, K0bašlić SafetjHgrceg M0ris i Gizela nego samo Haslese* dok sada 
referent u predlogu obuhvata, i gore navedena lica*

Izvjestilac objašnjava da je to možda omaškom ispušteno a da se radi 
o kompleksu zemljišta iz starih zgrada u ulici Vese Masleše koje treba rušiti*

Odbornik Rodić Du^ko postavlja pitnje kako se u Grmečkoj ulici dodjelju^ 
je zemljište kad još taj kraj urbanistički nije razradjen i da treba biti pređo.- 
□trožan da se ne bi došlo u situaciju da se kani je ta zgrada ruši radi izgradnje 
vaših objekata*

Izvjestilac objašnjava da je plao izmedju dvije kude koje su već izgradje 
ne te da postoji urbanistička saglasnost i da se tu može praviti samo porodična 
stambena zgrada prema odihuci o stmbenoj izgradnji*

Odbornik Rodić Duško iznosi da su učesnici rata tražili zemljišta u 
centru grada pa ga nisu mogli dobiti nego su zemljište dobili na periferiji 
a sada se to zemljište dodjeljuje* a nalazi se u strogom centru*

Odbornik Mgšino'vić Hasim postavlja pitanje da li je ko ranije reflekti*- 
rao na ovaj plac i da li je odbijen sa svojim zahtjevom.

Izvjestilac objašnjava da je ranije na ovaj plac reflektirao i podnio 
zahtjev jedan oficir ali da je odustao iz njemu nepoznatih razloga* a da drugi 
niko nije podnosio zahtjev na ovo zemljište*

Odbornik Kgcmon M^lan traži da se u zapisnik unese da je izvjestilac 
izjavio da se zemljište nalazi izmedju dvije ranije podignute kuće* da postoji 
urbanistička suglasnost* da je raniji, molitelj odustao i da se neće rušiti već 
postojeće zgrade niti zgrada koja će se podići* Osim toga predlaže da u buduće 
kada se radi o odbijanju zahtjeva zbog neimanja urbanističke saglasnost! da 
se navede u.kojim se ulicama takvo zemljište nalazi da bi odbornici imali bolji 
uvid*

Odbornik Laka Dragiea smatra da bi imovinsko^pravna služna trebala da 
ima pregled svih slobodnih zemljišta te ukoliko jedno lice bude odbijeno od zahn 

jeva za jedno zemljište da mu se ponudi drugo*
Nakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog Rješenja iz imovinskom’ 

pravne oblasti:
I* 0 dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta 

radi izgradnje porodičnih stambenih zgrada ranijim vlasnicima bez naknade:
Vajčara Meb& u ulici G0mji Soka* Čeranić Milanu i Dragi na Cajrama* Lakić 
ljubi i rejić Ljubi u ulici Milana Hadmana*

II* 0 isuzimanju iz posjeda nacionalizoyanog noizgradjenog gradjevinq 
skog zemljišta od rdanijih vlasnika:

L&zareviđ Nade i ^azarević Predraga u Grmečkoj ulici* Ćerimagić 
Ajše* Nijaza* Ilijaza* Patime* Sanije* Ifete i Zumrete u. ulici Braće Odića* 
Bientić Mustafe u ulici Nurije Pozflerca* Masleša Ngmanje* Desiteja* Nade i Je-» 
lene*, Čelik Steve Kobašlić Sofeta* Herc*fir irferisa i Gizele u ulici Teše Masleše* 
Smajlagić Hamdije i Bančević Dx>agice u ulici Karla Rojca*

0 dodjeli naoionalizovanog neizgradjenog Jgrađj e vinskog zemljišta 
uz nfciadn rs.đi iR̂ Tatiiij e porodičnih zgrada j

Gerimagić Zijadu u ulici Braće.Odića* Gazijan Milutinu u ulio!
: 3?ranzitni put* Pietikosa Ivici i Vinku u ulici Grmečkoj* Stupor Obradu i Cr« 
nobrnja Valjku u ulici Karla Rpjca* Patkovski Karlu u ulici Mažuranića ža 
pristupni put*Stambenoj zadruzi u ulici N*Fazderca.za stambenu ižgrodnjUj 
Fondu za stambenu izgradnju opštine Donja Luka u ulici Vilsonovoj i ulici Vese
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Teše Masleše za stambenu izgradnju*
XV* 0 dobijanju zahtjeva za dodjelu zemljišta jer nema 

urbanističke saglasnosti:
Račićt̂ ade, Iiaurin Ilije, Zorić AntefDjumić Jovanke#Kerić 

Mustafe, Indjić Ilijef Vuković Drage,
V* 0 primanju u posjed i korištenje nacionalizovanog neizgra- 

djenog gradjavinskog zemljišta od strane ranijeg vlasnika Čerimagić Fusufa*

Puad,

radnog vra 
usvoj ona*

Po 16 tačci dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik Zečević

Diskusije nije bilo pa je preporuka o mogućnosti skraćenja 
ona u Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji Banja Luka jednoglsno

Po 17 tačci dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik Glamočak
Duško*

Odbornik Mošinović &aim iznosi da je Ču^ćija Ranko za svo 
vrijeme rada u Banja Luci izvršavao postavljene zadatke i stekao ugled dobrog 
i savjesnog radnika te se u ime odbornika zahvaljuje na suradnji i želi mu puno 
uspjeha na novoj dužnosti,

Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti direktora Fonda za 
stambenu izgradnju u Banja Luci Curćije Ranka jednoglasno je usvojen.

Po 18 taoci dnevnog reda jednoglasno je usvojen predlog 
Rješenja o obrazovanju K0misije za ocijenfjivanje službenika Skupštine opštine 
Banja Luka s tim da se nadopuni da kolektiv i sindikat delegiraju s/oje pred
stavnike u Komisiju za ocijenjIvance*

Sjednica je završena u 12*4o eatii

*
ZAPISNIČAR PREDSJEDNIK 

Miloffijjoad Popoviđ 
*

*
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